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Abstract (en)
The invention relates to a continuous mixing device (1) comprising a rotary shaft (4) equipped with blades (7, 7a). The mixture obtained at the
outlet of the mixer results from the entry into the mixer of a fluid of high viscosity (22) and of at least one fluid of lower viscosity. The mixing device
is suitable for providing a mixture of lower viscosity in relation to the most viscous fluid introduced at the entry (2, 38) of the mixer. The invention
provides a process for pumping a viscous fluid and the use of the mixing device in a plant for pumping an oil crude of high viscosity. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif mélangeur (1) continu comportant un arbre (4) rotatif équipé de pales (7, 7a). Le mélange obtenu à la sortie du
mélangeur résulte de l'admission dans le mélangeur d'un fluide de haute viscosité (22) et d'au moins un fluide de plus basse viscosité. Le dispositif
mélangeur est adapté à fournir un mélange de plus basse viscosité par rapport au fluide le plus visqueux admis à l'entrée (2, 38) du mélangeur.
L'invention fournit un procédé de pompage d'un fluide visqueux et l'utilisation du dispositif mélangeur dans une installation de pompage d'un pétrole
brut de haute viscosité. <IMAGE>
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